
رئیس هیئت مدیره فدراسیون تشکل
هــای بخــش کشــاورزی و صــنایع
غذایی: برای جلوگیری از تعدیل
نیرو و بیکاری، دولت از سهم سی
درصـدی خـود در تـامین اجتمـاعی

کوتاه بیاید

مهندس امیررضا ثابت پی گفت: بهترین راه برای جلوگیری از تعدیل
نیرو در سال اشتغال آفرینی کم کردن و یا حذف سهم سی درصدی دولت و

سازمان تامین اجتماعی است.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی “اگروفودنیوز”، امیررضا
ثابت پی” رئیس هیئت مدیره فدراسیون تشکل های بخش کشاورزی و صنایع
غذایی در خصوص افزایش بی سابقه حقوق و دستمزد کارکنان ادارات
مختلف درسال ۱۴۰۱ به خبرنگار ما گفت: این موضوع چالشی است که
بسیاری از بنگاهها وشرکتهای بخش خصوصی اعم از تولیدکنندگان،
بازرگانی ها و خدماتی ها با آن روبرو هستند و باعث دغدغه بسیاری
از جامعه کارفرمایی کشور شده است که چگونه با این مسئله کنار

بیایند.
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مدیرعامل گروه صنایع غذایی نامی نو بیان داشت: افزایش ۵۷ درصدی
حقوق و دستمزد اشتباهی است که از سوی وزارت تعاون، کار و رفاه
اجتماعی رقم خورده است که طبعا باعث افزایش سهم بیمه ای تامین

اجتماعی به همین میزان خواهد شد.
ثابت پی افزود: با این تصمیم غیرکارشناسی قطعا تعدیل نیرو در
شرکتها صورت خواهد گرفت چون نیروی انسانی و دستمزد آن تنها

پارامتری است که شرکتها می توانند در آن تاثیر گذار باشند.

وی ادامه داد: حقوق و دستمزد افراد تنها پارامتری است کنترل و
مدیریت آن به دست تولیدکننده است و بقیه متغیرها از جمله مواد
اولیه، هزینه های حامل انرژی، بهرههای بانکی، کارفرمایان و
تولیدکنندگان در بحث کیفی، کمی و قیمت آن دخیل نیستند و تاثیری
بر آن ندارند و تنها موردی که شرکتها میتوانند آن را مدیریت کنند
و روی آن مانور دهند همان دستمزد است. پس این افزایش بی رویه و

بدون کارشناسی قطعا تعدیل نیرو را به همراه خواهد داشت.

این مقام صنفی و تولیدکننده برجسته کشور در پایان گفت: پیشنهاد و
راهکار من این است که دولت از سهم خود در تامین اجتماعی بگذرد و
یا اینکه از آن سی درصد که دریافت میکند، نصف آن را نگیرد و
پانزده درصد دریافت کند که حداقل کمکی به بنگاههای اقتصادی شود
تا بخش خصوصی بتواند در سالی که به نام تولید، دانش بنیان و

اشتغال آفرینی است نفسی بکشد.

مـدیرعامل شرکـت فـرآورده هـای
غذایـی سـمیه : تجربـه سـال هـای
مشـابه مزیـن بـه نـام تولیـد،
نشانی از عزم سازمان های مختلف
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برای برنامه ریزی و تسهیل کسب
و کار ندارد

مهندس مجید کلانتری داریان گفت: تا این لحظه که تجربه های سال های
مشابه امسال که سال تولید بوده است نشانی از این عزم در آنها
نبوده است و فقط رفته رفته عرصه را بر تولید کنندگان تنگ تر کرده

اند

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی”اگروفودنیوز”، مجید
کلانتری داریان” مدیرعامل شرکت فرآورده های غذایی سمیه” در پاسخ
به سئوال خبرنگار ما مبنی بر ارزیابی ایشان از نامگذاری شعار سال
به نام “تولید،دانش بنیان و اشتغال آفرینی” گفت: باید به این

مسئله توجه کرد که چرا اشخاص باید وارد عرصه تولید شوند:

آیا علاقه به ایجاد کار جدید است ؟ آیا علاقه به نوآوری وجود .1
دارد ؟

آیا درامد این کار از کارهای دیگر بهتر است ؟ بازده سرمایه .2
گذاری بالایی دارد ؟

آیا کار راحتی است ؟ ایا ایجاد یک واحد تولیدی سهل است ؟ .3

هنگامی که اشخاص را به سرمایه گذاری در تولید یا کارهای دانش
بنیان که نتیجه آن اشتغال زایی است تشویق می کنیم باید دلایلی که
آنها وارد به این عرصه شوند را در نظر بگیریم که بتوانیم به پرسش

های بالا پاسخ بدهیم .
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کلانتری بیان کرد: یکی از مهمترین عوامل تاثیر گذار شرایط محیط
کسب و کار از قبیل سازمان ها و ارگان ها و نهادهایی که باید با
آنها در ارتباط باشید مانند : اداره کار ، بیمه تامین اجتماعی ،
سازمان امور مالیاتی ، محیط زیست ، سازمان استاندارد ، سازمان
صمت ، مراجع قضایی و …هستند. باید دید که تا چه اندازه  سازمان
های مذکور  در این رابطه برنامه دارند یعنی به آنها چه دستورات و

بخشنامه هایی جهت تسهیل شرایط داده شده است ؟

این فعال بخش خصوصی و صنایع غذایی کشور افزود: تا این لحظه که
تجربه های سال های مشابه امسال که سال تولید بوده است نشانی از
این عزم در آنها نبوده است و فقط رفته رفته عرصه را بر تولید
کنندگان تنگ تر کرده اند مانند سازمان بیمه تامین اجتماعی و
سازمان امور مالیاتی که فقط فشار را برای تحقق بودجه های اعلامی
افزوده اند یا وضع قوانینی که نه تنها کمکی به تولید نمی کند

بلکه یک نوع سنگ اندازی محسوب می شود.

مدیرعامل فراورده های غذایی سمیه گفت: به نظر من بیش از ۸۰ درصد
محیط بر شرایط کاری یک واحد تولیدی تاثیر دارد و تاثیر منفی آن
علاوه بر دلسرد کردن واحدهای فعلی ، اشتیاق اشخاص جدید به ورود را

نیز می کاهد.

لذا پیشنهاد دارم در ابتدا باید تمامی افرادی که در محیط کسب و
کار و تولید تاثیر می گذارند همراه با صنعتگران به تدوین بخشنامه
ها و قوانینی بپردازند که به جذب سرمایه گذارها در این حوزه منجر

گردد.

آنگاه خواهید دید که چقدر سرمایه گذار داخلی و خارجی برای این
موضوع اقدام می کنند و اصلا لزومی ندارد آنها را تشویق نماییم چون

خودشان تمایل به انجام آن را خواهند داشت.

رییس اتاق بازرگانی تبریز مطرح
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کـرد؛ روی آوردن سـرمایه گـذاران
ایرانـی بـه کشورهـای همسـایه/
خطری برای فضای کسب و کار کشور

رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی تبریز گفت: روی
آوردن سرمایه گذاران ایرانی به کشورهای همسایه همچون ترکیه، خطری

بزرگ برای فضای کسب و کار کشور محسوب می شود.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی به نقل از روابط عمومی
اتاق بازرگانی تبریز، یونس ژائله در هفتاد و دومین نشست شورای
گفتگوی دولت و بخش خصوصی آذربایجان شرقی با اشاره به ارتقای
جایگاه استان در فضای کسب و کار در زمستان ۹۹ از جایگاه هفتم به
سومی گفت: امیدواریم هر چه زودتر شاهد رسیدن استان آذربایجان
شرقی در بحث فضای کسب و کار به جایگاه اصلی خود یعنی رتبه نخست

این حوزه باشیم.

وی ادامه داد: بر اساس آخرین گزارش بانک جهانی، رتبه ایران در
فضای کسب و کار، ۱۷۸ است که نشان از سخت بودن شرایط برای فعالان
بخش خصوصی کشور دارد. فضای کسب و کار کشور به جایی رسیده که
اجازه نمیدهند حساب بانکی خارجی شهروندان ایرانی باز باشد و بدین
ترتیب راه برای جذب سرمایه گذاران ایرانی در کشورهای همسایه باز
شده و آن ها، تمامی تلاش خود را برای جذب این افراد انجام می
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دهند.

سرازیر شدن ۱۵۹۰۰ سرمایه گذار ایرانی به ترکیه

ژائله از سرازیر شدن ۱۵ هزار و ۹۰۰ سرمایه گذار ایرانی به ترکیه
خبر داد و گفت: بدین ترتیب میلیاردها دلار سرمایه مادی ایرانیان و
به خصوص آذربایجان شرقی به کشور ترکیه منتقل می شود که خطر بزرگی

در فضای کسب و کار محسوب می شود.

رییس اتاق تبریز با اشاره ای به وجود تحریم های خارجی و همچنین
تحریم های داخلی به عنوان سد راهی در برابر تولید گفت: یکی از
مشکلات بزرگ واحدها در حوزه مالیات و بیمه است. بسیاری از واحدهای
فعال در حوزه پوشاک و گردشگری در اثر کرونا آسیب دیده و با
تعطیلی ۱۰۰ درصدی مواجه شده اند که طبیعتا این امر خارج از اراده
آن ها محسوب می شود. در قراردادها همواره یک بند برای امورات
خارج از اراده در نظر می گیرند چرا که هیچ کسب و کاری نمی تواند

در صددرصد موارد، تمامی حالات قرارداد را اجرایی کند.

نه تنها از واحدهای آسیب دیده، مالیات گرفته بلکه جریمه نیز طلب
می کنیم

وی ادامه داد: اما در این میان، حوزه مالیات و تامین اجتماعی
خارج از این موضوع، عمل می کنند. نه تنها از واحدها مالیات می
خواهیم بلکه جریمه نیز طلب می کنیم و در این میان واحدهای تولیدی

نمی توانند با خیال راحت به کار خود ادامه دهند.

ژائله، فعالان حوزه تولید را سربازان عرصه اقتصادی عنوان کرده و
گفت: اما با این وجود حتی در ساده ترین مسائل نیز واحدهای ما با
مشکل مواجه هستند که نمونه آن را می توان بحث واکسن کرونا دانست.
برخی واحدها اعلام کردند که خواستار واردات واکسن با تامین ارز
توسط خودشان، هستند اما با این امر هم موافقت نشد که باید فکری

به حال نیروی انسانی حوزه کار و تولید شود.  

قدردانی از دادگستری در ایجاد فضای تعاملی بین واحدهای تولیدی و
بانک ها

وی با قدردانی از دادگستری استان در ایجاد فضای تعامل بین
واحدهای تولیدی و بانک ها گفت: هفته گذشته شاهد برگزاری جلسه
تعاملی بین بانک ها و واحدهای تولیدی در دادگستری بودیم که از
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این اقدام دادگستری کمال قدردانی را داریم.

رییس اتاق تبریز با اشاره ای به در پیش بودن انتخابات ریاست
جمهوری و شورای شهر گفت: بخش خصوصی بر خود تکلیف می داند که از
تمامی امکانات خود استفاده کند تا شاهد برگزاری انتخاباتی باشکوه

با مشارکت حداکثری باشیم.

موانعی در راه صدور و تمدید کارت های بازرگانی

وی در ادامه با اشاره ای به موضوع کارت های بازرگانی نیز گفت:
طولانی بودن فرآیند کارت های بازرگانی سبب دلسردی فعالان این حوزه
شده و برخی اتاق را در این جریان، مقصر عنوان می کنند در حالی که
روند به هیچ عنوان در اختیار اتاق نبوده و اتاق بازرگانی تا حد

امکان خود در تلاش برای تسریع این امر است.

ژائله با گلایه مندی از مشکل تامین برق در شهرک های صنعتی گفت: 
باید شاهد ایجاد نیروگاه های گازی در شهرک ها باشیم که گاه با
وجود اقدام و تمایل واحدهای تولیدی برای ایجاد این نیروگاه ها،

با احداث آن مخالفت می شود.

ضرورت معافیت های مالیاتی برای کسب و کارهای کوچک و اصناف

وی با اشاره به ضرورت به کارگیری برخی سیاست های تشویقی همچون
معافیت های مالیاتی در رابطه با کسب و کارهای کوچک و اصناف گفت:
۸۰ درصد مالیات توسط ۲۰ درصد واحدهای تولیدی پرداخت میشود و
مابقی را اصناف و واحدهای کوچک پرداخت میکنند که در سالیان اخیر،
درآمد این واحدها کاهش یافته و نمی توانند مالیات خود را پرداخت
کنند که باید شاهد برخی سیاست ها همچون معافیت های مالیاتی در

قبال آن ها باشیم.

رییس اتاق بازرگانی تبریزدر خصوص مطرح شدن مواردی در زمینه ارزش
افزوده گفت: ارزش افزوده ۹ درصدی که پرداخت شده و در زمان صادرات
باید برگشت بخورد، بلافاصله پس از انجام صادرات، برگشته نخورده و

وقفه طولانی مدتی در این میان ایجاد می شود.

مشکل تامین مواد اولیه از بورس کالا و محدودیت تجهیزات خط تولید

وی همچنین با اشاره ای به بحث تامین مواد اولیه از بورس کالا و
مشکل عمده واحدها در این زمینه گفت: از سوی دیگر با محدودیت
فناوری و تجهیزات خط تولید نیز مواجه هستیم به عنوان مثال در



حوزه چرم، برخی بخشنامه ها از سوی وزارت صمت صادر می شود که
واردات چرم را آزاد اما ماشین آلات را ممنوع کرده است که این امر

قطعا ضربه سنگینی به حوزه تولید وارد می سازد.

ژائله در ادامه در خصوص برخی مشکلات رفع تعهدات ارزی نیز گفت:
اکثر کشورهای همسایه همچون افغانستان،  پاکستان یا عراق از طریق
کانال های مختلف، منابع خود را به ریال تبدیل و از واحدهای کوچک
خریداری می کنند اما صادرکنندگان نمی توانند در قبال آن، ارزی را
وارد کرده و به بانک مرکزی پرداخت کنند چرا که شبکه بانکی و

صرافی مناسبی در برخی کشورها وجود ندارد.

مـدیرعامل شرکـت نیشکـر هفتتپـه:
قول میدهیم متواری نشویم

مدیرعامل شرکت نیشکر هفتتپه گفت: ما میتوانیم این قول را بدهیم
که متواری نشویم و در کنار مملکت باشیم.

به گزارش ایسنا، امید اسدبیگی در چهارمین جلسه رسیدگی به پرونده
شرکت نیشکر هفتتپه که امروز، یکشنبه (۱۶ دیماه) در مجتمع قضایی
شهید باهنر اهواز برگزار شد، اظهار کرد: امکانات این را داریم که
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از این کشور برویم و جای دیگری سرمایهگذاری کنیم اما مشکلات را در
کشور خودمان ترجیح میدهیم و نمیخواهیم از اینجا برویم. اگر هرکس
به سهم خود مشکلی را حل کند همه مشکلات حل میشود و هیچ کشوری در

دنیا نمیتواند ما را تهدید کند.

وی ادامه داد: امیدواریم با همکاری همه مسئولان بتوانیم شرکت
نیشکر هفتتپه را به نقطه آرمانی و اوج خود بازگردانیم. شرکت
نیشکر هفتتپه علاوه بر حوزه تولیدی یک میراث ماندگار برای کشور
است چراکه این شرکت اولین شرکت تولیدکننده شکر بوده است. بنا به
گفته خود دادستان، هفتتپه در منطقهای محروم قرار دارد و مشکلات،

بیکاری و مساله اشتغال در این منطقه واقعا بااهمیت هستند.

وی افزود: از سال ۹۴ که این مجموعه به بخش خصوصی واگذار شد ما
سعی کردیم هرچه در توان داریم انجام دهیم. به طور مثال مساله
حقوقهای معوقی که در مجموعه وجود داشت یکی از مشکلات بود. همچنین
یک هزار نفر در مجموعه نشکر هفتتپه بازنشسته شدهاند. در بحث تهیه
زمین و اورهال کارخانه نیز تلاش کردیم چیزی که نیاز بود را
پیادهسازی کنیم. با یاری مسئولان همه این اتفاقها افتاده است. ما

آنها را زیر سوال نمیبریم.

مدیرعامل شرکت نیشکر هفتتپه گفت: شاید برخی افراد میخواهند برای
مجموعه کشت و صنعت هفتتپه یا در سطح ملی، مشکلاتی برای مجموعه
ایجاد کنند. این کارها در چند ماهه اخیر به اوج خود رسیده است.
وقتی این اتفاق رخ دهد خود به خود روی مسال اجتماعی نیز تاثیر

میگذارد.

اسدبیگی ضمن تشکر از ریاست قوه قضاییه و مسئولان کشور و دادستان
استان خوزستان تصریح کرد: از بخش خصوصی به معنای واقعی حمایت شده
است. در برنامههای خود مساله رساندن ظرفیت نیشکر به ظرفیت ۱۰۰
هزار تن را طی یک برنامه سه ساله دنبال میکنیم. یکی از دلایلی که
نیشکر هفتتپه زیان داده است این است که این شرکت تنها با تولید
شکر اداره میشود که این تولید شکر نیز با مشکلات مختلفی روبهرو

است.

وی افزود: طی برنامهای که در نظر گرفتهایم در کنار افزایش ظرفیت
شکر به ۱۰۰ هزار تن، برنامههای توسعهای دیگری مانند واردات خط
تولید MDF با ظرفیت خط تولید ۳۰۰ هزار مترمکعب از تفاله نیشکر و
چوب اکالیپتوس که در منطقه کشت میشود را دنبال میکنیم که این



مساله اشتغالزایی زیادی خواهد داشت.

مدیرعامل شرکت نیشکر هفتتپه تصریح کرد: کارخانه تولید فرمالین که
به زودی راهاندازی میشود، راهاندزی کارخانه آغشتهسازی، واردات
کارخانه شیرخشک و راهاندازی کارخانه رب با ظرفیت ۲ هزار تن نیز
از دیگر برنامههای ما هستند. بخشی از اقدامات لازم برای انجام این
امور در شرکت نیشکر هفتتپه و بخشی نیز در گمرک در حال انجام است.

کارخانه بستهبندی نیز به زودی راهاندازی میشود.

وی تاکید کرد: برخی مسائلی که مطرح میشود شایعه هستند و از
مسئولان دعوت میکنیم که از شرکت نیشکر هفتتپه بازدید کنند.

اسدبیگی تصریح کرد: خطوط مختلف دیگری نیز به مرور زمان در این
چندماه راهاندازی میشوند و این مساله موجب ایجاد اشتغالزایی
پایدار در منطقه میشود و باعث میشود کشت و صنعت نیشکر هفتتپه را
به نقطهای برسانیم که اقتصادی باشد. در گذشته شرایط به گونهای
بود که هر جا مجموعه کشت و صنعت نیشکر کم میآورد به بخش دولتی
متوسل میشد و دولت این مشکلات را جبران میکرد در حالی که شرایط به

هر شکلی که باشد بخش خصوصی اقتصادی است.

مدیرعامل شرکت نیشکر هفتتپه تصریح کرد: جوانان منطقه بیکار
هستند. همانطور که این جوانان میتوانند برای کشور یک فرصت باشند
میتوانند به یک تهدید نیز تبدیل شوند. اگر به داد این منطقه
نرسید شرکت نیشکر هفتتپه بخشی از معضلات خواهد بود. بیکاری اطراف
ایـن مجمـوعه معضلـی اسـت کـه بایـد سـریعا بـه آن رسـیدگی شـود.
سرمایهگذارها و واحدهای تولیدی باید بیایند و سرمایهگذاری کنند
تا احیا شود. هرچه به ما امکانات و موقعیت داده شود ما نیز تضمین

میکنیم که آن را در منطقه بیاوریم.

اسدبیگی با اشاره به نیروهای مازاد در این شرکت گفت: شرکت نیشکر
هفتتپه ماهانه ۱۰ میلیارد تومان پرداختی دارد. ما نزدیک به ۵
میلیارد تومان اضافه پرداخت میکنیم. من میتوانم کار شرکت هفتتپه

را با ماهانه ۵ میلیارد تومان نیز جمع کنم.

وی در خصوص بدهی شرکت توسعه نیشکر هفتتپه به ادارهکل تامین
اجتماعی تصریح کرد: املاکی برای معاوضه با تامین اجتماعی در
اختیار داریم. به ۲۰ روز تا یک ماه زمان نیاز داریم تا ملک مورد

نظر را در کارگروه مطرح کنیم.



مدیرعامل شرکت نیشکر هفتتپه افزود: ما باید ماهانه ۲۰ میلیارد
تومان پول تهیه کنیم. باید برای این مساله راهکاری درست پیدا

کنیم. بخشی از فشاری که روی ما ایجاد شده ناحق بوده است.

مـدیرعامل اتحـادیه زنبـورداران
کشـور: تـامین اجتمـاعی حـاضر بـه
بیمـه کـردن زنبـورداران نیسـت/
تغییـر اقلیـم میـل بـه تکثیـر را

در زنبورها کاهش داده است

مدیرعامل اتحادیه زنبورداران کشور گفت: با تغییر اقلیم به وجود
آمده که از دی ماه سال گذشته به وقوع پیوست، تخمریزی زنبوران قطع

شد و میل به تکثیر ندارند.

عفت رئیسی مدیرعامل اتحادیه زنبورداران کشور در گفتوگو با
خبرنگار اقتصادی ایلنا، در خصوص مشکلات صنعت زنبورداری اظهار کرد:
ایران در تولید عسل پس از کشور چین رتبه سوم جهان را دارد و
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۷میلیون و نیم کندو در کشور وجود دارد که نشان دهنده اقبال خوب
این صنعت در کشور است. البته این اقبال از تلاش مسئولان سرچشمه

نمیگیرد و نیاز به کار باعث این امر شده است.

بدهی دولت به تامین اجتماعی مانع بیمه زنبورداران شده است

وی افزود: تمام ابزارآلات این صنعت تولید داخلی است و در سالهای
اقتصاد مقاومتی یکی از پرچم داران عمل به این شعار بودهایم.
زنبورداران به جز تولید عسل محصولاتی مانند رویال ژله که مصرف
دارویی بالایی دارد، گرده گل، بره موم و موم را داشتهاند و بسیاری
از لوازمی که وارد میشد را در کشور تولید میکنند اما حمایت از

این صنعت تقریبا زیر صفر است.

رئیسی در ادامه در رابطه با بیمه زنبورداران خاطرنشان کرد: در
بحث تامین اجتماعی که قرار بود سازمان تامین اجتماعی و شخص دکتر
ربیعی مشکل بیمه زنبورداران را حل کند اما همچنان پرونده این
اتحادیه به تایید نرسیده و توجیه آنها این است که دولت به تامین
اجتماعی بدهکار است اما صنعت زنبورداری که مسئول این بدهی نیست.
طبق قانون به خاطر شرایط کای به زنبورداران سختی شرایط کار هم
تعلق میگیرد اما هنوز هیچ خبری نیست. اگر زنبورداری نباشد در

تولید محصولات کشاورزی ۱۰۰ درصد دچار ضرر خواهیم شد.

وی افزود: زنبورداران بیمه نیستند و تامین اجتماعی اقدامی نکرده
است. ما از مجلس درخواست کردیم و مجلس هم بر وجود این ظرفیت

اذعان داشت اما طرح آن باید توسط دولت به مجلس ارائه شود.

به دلیل تغییرات اقلیمی، تخمریزی زنبوران قطع شده است

مدیرعامل اتحادیه زنبورداران کشور عنوان کرد: برای استقلال،
آبادانی و امنیت غذایی کشور ما باید همدلی بیشتری با دولت داشته
باشیم که زنبورعسل با گرده افشانی ۱۲۰ برابر به افزایش محصولات
کشاورزی، باغی، دامی و زراعی کمک میکند اما متاسفانه هیچ کمکی به
این صنعت نمیشود و ما نگران آینده شغلی زنبورداران هستیم به خصوص
با تغییر اقلیم به وجود آمده که از دی ماه سال گذشته به وقوع 

پیوست، تخمریزی زنبوران قطع شد و میل به تکثیر ندارند.

وی افزود: ما این مشکل را بارها به وزارت کشور و جهاد کشاورزی
تذکر دادهایم اما پیشنهادی که به ما شده در حد حمایت از یک استان
است. زنبور عسل به خاطر گردهافشانی حائز اهمیت است و نیاز به کمک



دارد. بدون گردهافشانی کشاورزی کشور با مشکل جدی مواجه میشود.

هیچگونه ردیف بودجهای به شغل زنبورداری اختصاص ندادهاند

رئیسی با اشاره به جوانگرایی در صنعت زنبورداری تشریح کرد: در
سالهای اخیر کلاسهای آموزشی بسیاری تشکیل شده و این صنعت به سوی
جوان گرایی پیش میرود. ما جوانان را برای انتخاب این شغل
زودبازده که نیازمند سرمایه بالایی هم نیست تشویق میکنیم اما
متاسفانه هیچگونه ردیف بودجهای به این شغل تخصیص نمییابد و
وامهایی که به ما پیشنهاد میشود در کشور هیچ توجیه اقتصادی

ندارد.

تعداد زنبورداران در حال کاهش است

وی افزود: از آنجایی که تعداد زنبورداران در حال کاهش است اگر
دولت از این صنعت حمایت نکند کشاورزی ایران به زمین خواهد خورد.
۸۰هزار نفر در این شغل مشغول به فعالیت هستند و ۳۰۰ هزار موقعیت

شغلی در این صنعت وجود دارد.

در صورت عدم حمایت تا سال آینده باید زنبور را هم از خارج وارد
کنیم

مدیرعامل اتحادیه زنبورداران کشور تاکید کرد: این صنعت از بخش
های روستایی و عشایری بیشتر محتاج نگاه و کمک مسئولان است اما هیچ
کمکی را دریافت نکرده است. اگر به همین منوال از کنار این صنعت
بگذریم تا سال آینده باید زنبور را هم از خارج وارد کنیم که در

کنار آن با بیماری دامی هم مواجه خواهیم شد.

سـه وزیـر اقتصـادی دور یـک میـز/
حل مشکل صنایع در دستور کار

https://agrofoodnews.com/%d8%b3%d9%87-%d9%88%d8%b2%db%8c%d8%b1-%d8%a7%d9%82%d8%aa%d8%b5%d8%a7%d8%af%db%8c-%d8%af%d9%88%d8%b1-%db%8c%da%a9-%d9%85%db%8c%d8%b2-%d8%ad%d9%84-%d9%85%d8%b4%da%a9%d9%84-%d8%b5%d9%86%d8%a7%db%8c/
https://agrofoodnews.com/%d8%b3%d9%87-%d9%88%d8%b2%db%8c%d8%b1-%d8%a7%d9%82%d8%aa%d8%b5%d8%a7%d8%af%db%8c-%d8%af%d9%88%d8%b1-%db%8c%da%a9-%d9%85%db%8c%d8%b2-%d8%ad%d9%84-%d9%85%d8%b4%da%a9%d9%84-%d8%b5%d9%86%d8%a7%db%8c/


وزرای صنعت، معدن و تجارت، تعاون، کار و رفاه اجتماعی، امور
اقتصادی و دارایی به همراه رئیس کل بانک مرکزی به منظور حل مشکل

واحدهای صنعتی به ویژه در شهر اراک تشکیل جلسه دادند.

به گزارش ایسنا، محمد شریعتمداری، علی ربیعی، مسعود کرباسیان و
ولیالله سیف جهت حل مشکلات واحدهای صنعتی در اراک تشکیل جلسه
دادند تا چارهاندیشی به منظور حمایت از تولید داخلی و احقاق حقوق

مربوط به کارگران در دستور کار قرار گیرد.

علاوه بـر مسـئولان عنـوان شـده، روسـای سازمـان خصوصـیسازی، امـور
مالیاتی، تامین اجتماعی، نمایندگان مجلس و استاندار مرکزی نیز
حضور داشتند که در این راستا مسئولان سازمان خصوصیسازی بر نظارت
خود جهت انجام تعهدات و پرداخت حقوق کارگران توسط شرکتهای دارای

مشکل تاکید کردند.

در این جلسه همچنین وزیر صنعت، معدن وتجارت خواستار حل مشکل
مربوط به پرداخت حقوق و دستمزد کارگران، فعالتر کردن تولید و
ایجاد بازار داخلی و عدم لحاظ چک برگشتی و بدهیهای معوق در
دریافت اعتبار ضمانتنامه و سرمایه در گردش از سوی بانکهای عامل

شد.

همچنین با تشریح مشکلات واحدها از سوی نمایندگان کارگری، مقرر شد
سازمانهای امور مالیاتی و تامین اجتماعی نسبت به تقسیط بدهیهای

معوق، همکاریهای لازم را داشته باشد.

به گزارش ایسنا،  هفته گذشته نیز وزیر صنعت، معدن و تجارت در



جلسهای با حضور علی ربیعی وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی –
ولیالله سیف رییس کل بانک مرکزی – بر لزوم سرعت بخشیدن به پرداخت
تسهیلات توسط شبکه بانکی به منظور نوسازی خطوط تولید بنگاههای

کوچک و متوسط جهت تحول در تکنولوژی تولید تاکید کرد.

در سال گذشته بیش از ۲۳۰ هزار میلیارد تومان منابع توسط نظام
بانکی به بخشهای صنعتی، معدنی و بازرگانی تزریق شد و وزیر صنعت،
معدن و تجارت از رییس کل بانک مرکزی درخواست کرد تا طرح حمایت از
رونق اقتصادی مانند سال گذشته مدنظر قرار گیرد تا عملکرد مثبتتری

در طول شش ماهه دوم سال نسبت به شش ماهه ابتدایی به ثبت برسد.

وزیر صنعت، معدن و تجارت ضمن امیدواری برای تزریق ۱۰ هزار
میلیارد تومان تسهیلات توسط شبکه بانکی جهت نوسازی خطوط تولیدی
بنگاههای کوچک و متوسط جهت تحول در تکنولوژی تولید بر سرعت
بخشیدن تخصیص ۵۰ هزار میلیارد تومان تسهیلات به منظور رونق تولید

در سال ۱۳۹۵ تاکید کرد.


